

國立中興大學南加州校友會獎學金申請書

申請日期: 年 月 日

學院別：		系級：		學號：	
姓名：		生日：		手機：	
電話：		E-Mail and Line account:			
戶籍地址：					
現居地址：					
家庭成員（工作）狀況					
稱謂	姓名	存 歿	年齡	健康情形	職業及職稱（或肄業院校年級）
經濟 情況	一、家庭全戶全年收入約_____元 二、 ☐ 自有住屋 ☐ 校內住宿 ☐ 在外租屋，每月租金_____元 三、工讀或領教育學習獎助學金/生活助學金： ☐ 否 ☐ 是，每月\$_____元 四、是否申請就學貸款： ☐ 是 ☐ 否				
成績	學業總平均成績：		操行成績：		
檢附資料：以下全部最多 15 張 ☐ 各學年成績單 ☐ 低收入戶證明、學生本人及父母所得證明+ 戶籍資料、家中收入因故銳減證明（擇一） ☐ 自傳及生涯規劃 ☐ 推薦信二封				相片黏貼區(請浮貼)	
附註 1. 本人已明瞭本校最新版本個資隱私權政策聲明與當事人權利聲明，同意本校使用其申請相關資料於獎助學金相關業務，且概不退件。若其他獎學金有規定不得兼領其他獎助學金，同意領取先通知得獎者之獎學金，放棄選擇權與不兼領獎學金。 附註 2. 本人已明瞭本校受獎學生相片、自傳及生涯規劃將公佈於校友會年刊。 申請人簽名：_____ 系(所)主管核章：_____					

National Chung Hsing University Southern California Alumni Association Scholarship Application Form

Application Date: ____ / ____ / ____

College:		Department & Year:		Student ID:	
Name:		Date of Birth:		Mobile Phone:	
Home Phone:		E-Mail and Line account:			
Permanent Address:					
Current Address:					
Family Members & Employment Status					
Relations hip	Name	Status (Living/Dec eased)	Age	Health Condition	Occupation & Title (or School & Year)
Financial Situation	1.Total annual household income: NT\$ _____ 2.Housing status: ☐ Own house ☐ On-campus dormitory ☐ Renting off-campus, Monthly rent: NT\$ _____ 3.Part-time job or education/living grants received: ☐ No ☐ Yes, Monthly amount: NT\$ _____ 4. Have you applied for a student loan? ☐ Yes ☐ No				
Academic Performa nce	GPA: _____ Conduct Grade: _____				
Required Documents (Attach up to 15 pages in total) ☐ Academic transcripts from all years ☐ Proof of low-income status, student and parental income statements, household registration transcript, or proof of a sudden decrease in household income (choose one) ☐ Autobiography and career plan ☐ Two recommendation letters				Photo attachment area (please attach a floating photo)	

Notes

1. I have read and understood the university's latest Personal Data Privacy Policy Statement and Rights of the Data Subject Statement. I consent to the university using my application-related information for scholarship-related matters, and I acknowledge that submitted documents will not be returned. If other scholarships prohibit recipients from receiving multiple awards, I agree to notify the awarding institution and forfeit the right to retain multiple scholarships.
2. I understand that the awarded student's photo, autobiography, and career plan will be published in the Alumni Association Yearbook.

Applicant's Signature:

Department Head's Signature & Seal